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Монография посвящена весьма актуальной проблеме сифилидологии — нейро­

сифилису: клиническому, лабораторному и инструментальному обследованию и веде­
нию больных этой тяжелой патологией.

Всесторонне представлены клинико-лабораторные методы детекции возбуди­
теля, оценки состояния различных органов и тканей пациента, включающие се­
рологические (ликворологические), микроскопические, биохимические, паракли­
нические исследования патологии нервной системы, вызванной инфицированием 
бледной трепонемой. Значительное внимание уделяется довременным аспектам 
комплекса терапевтических мероприятий при нейросифилисе. Книга предназначена 
медицинским специалистам различного профиля: дерматовенерологам, невропато­
логам, психиатрам, офтальмологам, наркологам, инфекционистам, врачам-лаборан- 
там, а также биологам и медикам, разрабатывающим новые способы диагностики 
и лечения.

The monograph is devoted to Neurosyphilis as actual problem of syphilis disease as 
a whole. It includes clinical, laboratory and instrumental examination and management of 
patients with this serious pathology. The clinical and laboratory methods for detection of 
pathogen, evaluation of pathological changes in various body organs and tissues that includes 
serological and CSF testing, microscopy, biochemical and paraclinical examinations of the 
nervous system pathology caused by Treponema pallidum infection are comprehensively 
overviewed. Considerable attention is paid to the modem aspects of complex neurosyphilis 
treatment. The book is devoted to health professionals working in various fields of medicine: 
dermatovenerologist, neuropathologists, psychiatrists, ophthalmologists, narcologist, infec­
tious disease and laboratory specialists as well as for biologists and scientists developing new 
methods of diagnosis and treatment. The monograph illustrated by electronnogramms, table 
sand charts. The authors will be are grateful to readers for their constructive comments and 
suggestions regarding this publication.
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